



銅獎 Bronze Award

學校 - 小學 Schools - Primary



浸信會沙田圍呂明才小學

Baptist (Sha Tin Wai) Lui Ming Choi Primary School

本校積極推動環保，將環保理念融入日常校園生活。本校從環境建設、行政管理、課程設計、環境教育活動各方面著手，培育學生成為具綠色視野的「地球村村民」。本校更與社區各界建立緊密夥伴關係，攜手推廣環境教育，為愛護地球出一分力。

BSTWLMC has always been fully committed to promoting green education and integrating green ideas into the teaching process. In order to nurture our students with green vision in the global village, we adopt environmental friendly practices in various aspects, such as building works, school management, curriculum design and environmental educational activities. We also work closely with our community partners to play an active role in environmental protection through promoting green education.



學校利用風力及太陽能光伏板發電，以推行可再生能源教育。

To educate students about renewable energy, a wind turbine and solar panels have been installed.



綠色天台
Green Roof



由家長義工組成的環保園藝隊，在校內協助不同的環保工作。

An Environmental Protection Gardening Team has been formed by the parent volunteers to support the implementation of environmental protection works at school.



為推行校內的可持續發展，環境教育資源中心是培訓學生的環保基地。

The Environmental Resource Centre provides an authentic learning environment on sustainable development at school.